
Zápisnica 
zo štvrtého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 21. septembra 2012 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
Prítomní poslanci:  Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser,  Marek  Buch,  
Ing. Stanislav  Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Ospravedlnený: Marian Rác 
Počet prítomných občanov: jedenásť 
 
Program : 
 1/ Otvorenie    
 2/ Procedurálne otázky   
     - schválenie programu rokovania 
     - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania  
     - voľba návrhovej komisie  
     - voľba overovateľov zápisnice  
     - menovanie zapisovateľa zasadnutia   
  3/ Informatívna správa starostu obce 
  4/ Správa riaditeľky ZŠ s MŠ k otvoreniu školského roku  
  5/ Kontrola plnenia uznesení za rok  2012  
  6/ Plnenie rozpočtu obce za I. polrok  2012 
  7/ Žiadosť o rozšírenie obecnej polície  
  8/ Informácia o vstupe do iniciatívy LEADER, občianskeho združenia VITIS,     
  9/ Rôzne : 
     - žiadosť poľovníckeho združenia  
10/  Diskusia 
11/  Návrh na uznesenie  
12/  Záver  
 
 Starosta obce otvoril štvrté riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Vladimír Macánek, Ing.Marián 
Vrabec. Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Milan Cabánek, 
Ivan Behúl, Martin Tonhauser ako aj program štvrtého riadneho zasadnutia OZ (všeti za). 
 
          Starosta obce predniesol informatívnu správu o dianí v obci za predchádzajúce obdobie. 
 
          Riaditeľka ZŠ s MŠ v Lužiankach, Mgr. Soňa Kochanská informovala prítomných 
poslancov o diani v uvedenej škole. V súčanej dobe je v ZŠ 98 žiakov, ktorých vyučuje 
trinásť učiteliek. Je vytvorených jedenásť tried, z toho jedna tieda je špeciálna a jedna 
špecializovaná, deväť tried je riadnych. Do prvého ročníka nastúpilo deväť detí do riadnej 
triedy a sedem detí bolo zaradených do špecializovanej triedy. V školskej jedálni sa zvýšil 
počet stravníkov. Do MŠ bolo prijatých 68 detí. Mgr. Kochanská poďakovala starostovi obce 
a poslancom za rýchle vybudovanie kontajnerovej triedy, potrebnej pre uspokojenie vyššieho 
záujmu rodičov o umiestnenie detí v tomto zariadení. 
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Jozef Pagačovič predniesol riaditeľke ZŠ s MŠ nasledovné otázky: 
- koľko detí, ktoré ukončili prípravný ročník v MŠ odišlo do prvého ročníka do iných   
základných škôl. Mgr. Kochanská uviedla, že sedem detí odišlo inam a sedem detí nastúpilo 
do ZŠ v Lužiankach. 
- či v špecializovanej triede sú len deti z našej obce. Mgr. Kochanská uviedla, že 
v špecializovanej triede sú len Lužianske deti, deti bývajúce mimo Lužianok možu byť prijaté 
len so súhlasom starostu obce. 
- či sa spolupracuje so sociálnou kuratelou pri zanedbávaní povinnej školskej dochádzky a či 
sa zvolávajú stretnutia školy, starostu obce a rodičov problémových deti. Mgr. Kochanská 
uviedla, že stretnutia sa organizujú, a v škole neevidujú zanedbávanie dochádzky, nakoľko 
všetky vymeškané hodiny sú ospravedlnené lekárom. 
Ing. Vladimír Macánek uviedol, že proces vstupu detí do základnej školy stagnuje. Do iných 
škôl odchádzajú  aj deti  z vyšších ročníkov. Úroveň školy je nízka a problémová. Ing. Marián 
Vrabec a Milan Cabánek uviedli, že učiteľky pracujú vačšinou s deťmi zo sociálne slabšieho 
prostredia a ich práca by sa nemala podceňovať. 
 
 Obecné zatupiteľstvo vzalo na vedomie informatívnu správu hlavného kontrolóra obce 
ku kontrole plnenia uznesení a na návrh Milana Cabáneka bude kontrola plnenia uznesení 
prerokovaná na najbližšom zasadnutí OZ (všetci za). 
 
           Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o plnení rozpočtu obce za I.polrok 
2012, stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu a správu z kontról k plneniu 
rozpočtu vykonaných hlavným kontrolórom obce a zároveň požiadolo starostu obce na návrh 
Milana Cabáneka, aby bol na rokovanie obecného zastupiteľstva po ukončení III. štvrťroku 
predložený návrh rozpočtových opatrení potrebný na úpravu rozpočtu obce na rok 2012 
(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o rozšírenie Obecnej polície v Lužiankach.  
Ing. Stanislav Beňo, Ing. Marián Vrabec, Milan Cabánek a Ivan Behúl  podporili žiadosť o  
vytvorenie nového miesta pre obecného policajta. Ing. Vladimír Macánek navrhol, aby bolo 
zvolané verejné zhromaždenie, kde by občania vyjadrili svoj názor na rozšírenie obecnej 
polície. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo rozšírenie obecnej polície o jedno 
pracovné miesto (zdržal sa Ing. Macánek, ostatní za). 
 
 Jozef Pagačovič predniesol informáciu o občianskom združení VITIS, vytvorenom 
z okolitých obcí. Obecné zastupiteľstvo vzalo túto informáciu na vedomie. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odsúhlasilo  bezodplatné poskytnutie sály 
kultúrneho domu pre Poľovnícke združenie „Berbecíny“ na usporiadanie spoločenského 
podujatia, ktoré sa uskutoční 19. 01. 2013 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce podať žiadosť o vydanie stavebného 
povolenie potrebného pre realizáciu odvodnenia a súvislú opravu cesty na Ciolkovského ulici. 
 
 Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce vykonať prieskum trhu zameraný na 
zistenie ceny nového res. repasovaného traktora, ktorý bude slúžiť na obecné účely (všetci 
za). 
 Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce začatím rokovania s rodinou Šimkovou, 
ohľadne odkúpenia nehnuteľnosti v ich vlastníctve, nachádzajúcej sa na Rastislavovej ulici 
č.domu 94/191 (všetci za).  
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 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a podporilo zámer Poľovníckeho združenia 
„Berbecíny“ na vypracovanie „Štúdie riešenia lokality Korytov-oddychová zóna“, ktorý 
predniesol Pavol Kostolník, člen poľovníckeho združenia (všetci za). 
 
 V diskusii vystúpil Jozef Hudec, ktorý upozornil na zatiaľ neosadenú klapku, slúžiacu 
ako ochrana pred povodňami. Starosta obce uviedol, že klapka síce nie je osadená, ale na jar 
boli namiesto klapky umiestnené vrecia s pieskom, ako prevencia pred povodňou. 
Ján Šupka uviedol, že sa cíti obmedzovaný príslušníčkou obecnej polície Evou Ostartágovou, 
ktorá jeho a jeho rodinných príslušníkov neustále upozorňuje na ich zaparkované osobné 
automobily pred jeho rodinným domom. Ďalej uviedol, že dvor má úzky a preto majú 
problém s parkovaním automobilov vo dvore. Ing. Marián Vrabec navrhol, aby sa na 
Kaplanovej ulici po jednej strane dal zákaz státia. 
Dezidéria Horková uviedla, že má tri alternatívy na umiestnenie detských hojdačiek v centre 
dediny. Prvá alternatíva - na priestranstve pri tzv. „kamennom moste, druhá alternatíva - za 
obecným úradom na obecnom pozemku a tretia alternatíva - na pozemku medzi 
Lakatošovými a Vilhemovými za obecným úradom. Starosta obce uviedol, že si berie za 
vlastnú iniciatívu vyčistiť pozemok podľa tretej alternatívy, aby sa na uvedenom pozemku 
mohli hojdačky osadiť. 
Ing. Marián Vrabec poukázal na neupravený areál základnej školy, na vysokú zelinu, bodliaky 
v tráve a vyschnuté kríky. K tomuto postrehu sa pripojil aj Ing. Vladimír Macánek. Starosta 
obce uviedol, že chcel dať zelinu pokosiť, ale nebolo mu to povolené príslušnými orgánmi. 
Na základe týcho pripomienok bude starosta obce iniciovať stretnutie s fy ALPINE Slovakia, 
Bratislava, ktoré  sa uskutoční dňa 28. 09. 2012 o 15.00 hod.  
Ing. Marián Vrabec chcel vedieť, prečo sa naváža zemina pod platan na Kajsi. Starosta obce 
uviedol, že pod platanom a v okolí detského ihriska boli veľké jamy, priestor sa ťažko kosil 
a preto dal jamy zasypať. 
Ing. Marián Vrabec chcel vedieť, či kontajnerová trieda v materskej škole má vybudovné 
základy. Starosta obce uviedol, že kontajnerová trieda je postavená na betónových kockách. 
Ing. Vrabec upozornil, že mimo areálu futbalového ihriska sa nachádza zaburinené 
a neupravené priestranstvo. 
Ing. Vladimír Macánek poukázal na nasledovné problémy: je potrebné riešiť zatekanie v MŠ; 
treba vyzvať obyvateľov, pred ktorými sú prevalené chodníky (starosta obce obyvateľov už 
vyzval); informačné tabule v areáli ZŠ s MŠ v Lužiankach sú nevyužité; vedľa p. Kikovej pri 
železničnom moste je vyhodený stavebný odpad a žiadal, aby obecná polícia tento problém 
riešila; poukázal na vyschnuté tuje na Kajsanskom cintoríne, kde z dvesto kusov zasadených 
tují, stosedemdesiat kusov vyschlo.  
Ing. Vladimír Macánek chcel vedieť, či je vyhodnocovaný kamerový systém a navrhol, aby 
náčelník obecnej polície predkladal správu o počte zistených priestupkov, zachytených  
kamerovým systémom a ich následnom riešení. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil štvrté riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
               Ing. Vladimír Macánek    Ing. Marián Vrabec   
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


